



2022 年度新生招收简章

1) 入学资格:

- 2021 年度小学六年级毕业学生（马来西亚籍），品行良好，且愿意接受本校严格管教者。
- 凡小学四年级（必须）及五年级（如有）全年学业总平均达 **60** 分或以上者，可直接注册就读。
- 凡品学兼优，四年级及五年级全年学业总平均达 **80** 分或以上，且华、国、英、数及科学五科成绩列 A 等者，可由原校校长推荐，申请奖学金。
- 凡具有特殊专长或曾代表学校参加校际比赛获得前三名者【例如：篮球、排球、羽球、乒乓、田径、演讲比赛（华、国、英）等竞赛】，且学业成绩符合 (b) 项者（须附上经由原校盖章认证），也符合资格申请奖学金。
- 凡获优先注册者，必须于 **2021 年 08 月 14 日之前** 完成注册手续及缴验文件（成绩副本经由原校盖章认证），并参加入学考试。
- 校方提供外埠学生住宿。凡操行 A 等者可于报考时提出住宿申请，住宿通知将随录取名单一并公布。

2) 报考手续:

日期	2021 年 06 月 14 日 起至 2021 年 08 月 20 日 截止。	
报	1. 仅提供线上报名	
考	(i) 点击或拷贝链接 https://chunghuaklang.eschool.edu.my/newreg/ 或	
方	(ii) 扫描二维码	
式	2. 上传报生纸和小学四年级（必须）及五年级（如有）全年成绩副本。	
	3. 线上缴交报考费： RM30 至以下银行户口并上传收据证明。 【SM Chung Hua (PSDN) KLG】【OCBC BANK: 7051087097】	
	4. 缴费后，校方将电邮报考收据及考生编号给家长或监护人。	



3) 入学考试:

考试时间表				
日期: 21/08/2021 (星期六)			报到时间: 07:30 a.m.	
08:00 - 08:50 a.m.	08:50 - 09:40 a.m.	09:40 - 10:30 a.m.	11:00 - 11:50 a.m.	11:50 - 12:40 p.m.
华文	英文	国文	数学	科学

- 考场: 本校沈象扬礼堂或其他课室。（将视疫情情况作调整）
- 考试范围: 原则上以小学六年级程度设题。
- 考生须知:
 - 考生座位表【请查阅官方网页】。
 - 必须身穿整齐小学校服。
 - 按照考生编号进入考场。
 - 需自备 2B 铅笔等文具，不得互相借用。
 - 若发现作弊行为，考卷作废，当弃权论，不得异议。

4) 成绩公布:

- 录取名单将于 2021 年 8 月 23 日 (星期一) 9:00a.m. 公布在官方网页及面子书，并以家长或监护人电邮通知。
- 恕不接受任何考试成绩查询。



- 5) 缴费注册：（各项费用缴交后一概不得退还或转让）
 (a) 考试录取生办理手续日期：2021年8月23日（星期一）至2021年8月25日（星期三）。
 (b) 线上办理注册手续，直至额满为止。
 (c) 线上办理缴费手续后，校方将电邮注册收据及学生学号给家长或监护人。
- 6) 注册时，各项收费一览表：

年级	特别课业辅导班	注册费 RM	建校基金 RM	家教乐捐 RM	总额 RM
特辅班	300	1250	300	50	1900
初一级	-	1250	300	50	1600

7) 2022 年学杂费

年级	注册时 缴费 RM	一月 RM	二月 RM	三月 RM	四月 RM	五月 RM	六月 RM	七月 RM	八月 RM	九月 RM	十月 RM	总额 RM
特辅班	1900	460	460	460	460	460	460	460	460	460	460	6500
初一级	1600	320	320	320	320	320	320	320	320	320	320	4800

8) 宿舍生：设学生宿舍，供外埠学生寄宿。

项目	宿舍注册费 RM	住宿费 【第一学期】 RM	保证金 RM	课业辅导费 【第一学期】 RM	总额 RM
费用	450	780	200	500	1930

(a) 住宿费：1年（RM1560）：分两期缴付。[第1期注册时缴付；第2期平均10期缴付]
 (b) 保证金：只缴一次，年终退宿时退回；中途退宿或被勒令退宿者恕不退还。
 (c) 课业辅导：1年（RM1000）分两期缴付。[第1期注册时缴付；第2期6月始缴付]（只限初一级）

宿舍生：全年收费（以上各项费用缴交办法，以初一级为例）

	注册时 缴费 RM	一月 RM	二月 RM	三月 RM	四月 RM	五月 RM	六月 RM	七月 RM	八月 RM	九月 RM	十月 RM	总额 RM
如第6项	1600	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	1600
宿舍费	1930	405	405	405	405	405	405	405	405	405	405	5980
学杂费	-	320	320	320	320	320	320	320	320	320	320	3200
总额	3530	725	725	725	725	725	725	725	725	725	725	10780

备注：宿舍费包含下半年住宿费、膳食费【午晚餐】、洗衣费。

9) 新生始业辅导营：凡注册为本校学生者，必须参加新生始业辅导营。

活动日期及时间	30/12/2021 (星期四) 及 31/12/2021 (星期五) 08:00 a.m. – 05:30 p.m.	
对象	日期及时间	活动地点
宿舍新生报到时间	29/12/2021 (星期三) 01:00 p.m. – 04:30 p.m.	教学楼底层
走读新生报到时间	30/12/2021 (星期四) 07:30 a.m. – 08:00 a.m.	综合大楼底层【食堂】
家长交流会	31/12/2021 (星期五) 04:00 p.m. – 05:30 p.m.	沈象扬礼堂

10) 简章如有未尽善处，本校有权增删之。

修正日期：20210610




Admission Guidelines For Year 2022 New Intake

1. Requirements:

- (a) Students who graduated from primary school Standard 6 in 2021 (Malaysian nationality), who are of good character and willing to accept strict discipline by our school.
- (b) Have an average of 60 marks and above in their academic performance in Standard 4 (compulsory) and Standard 5 of primary school can directly register for our school.
- (c) Excellent in both character and academic performance, have a total academic average of 80 marks and above in Standard 4 and Standard 5, and scored “A” in the five major subjects of Chinese Language, Bahasa Malaysia, English Language, Mathematics and Science can be recommended by the Headmaster of the primary school to apply for a scholarship (subject to terms and conditions).
- (d) Those with special skills and represent the school to participate in inter-school competitions to win the top three prizes [for example: basketball, volleyball, badminton, table-tennis, track and field, speech competitions (in Mandarin, Bahasa Malaysia, English) and other competitions], in the meantime, meets the requirement in section (b) as above, are also eligible to apply for scholarship. (All documents must be duly certified by the primary school)
- (e) Students who apply for conditional admission must complete the registration procedures and submit the needful documents before August 14, 2021 (with the result copy to be certified by the primary school). Students are required to sit for the entrance exam as well.
- (f) The school provides accommodation for outstation students. Those who scored “A” for Conduct can apply for accommodation at the time of registration, and outcome of the application will be announced in the admission list.

2. Application Procedures:

Date	June 14, 2021 to August 20, 2021	
How to apply	<ol style="list-style-type: none"> 1. Register online via <ol style="list-style-type: none"> (i) https://chunghuaklang.eschool.edu.my/newreg/ or (ii) scan the QR code to proceed. 2. Upload birth certificate and primary school Standard 4 and Standard 5 result. 3. Make online payment of RM30 application fee to the following bank account and upload the receipt. [SM Chung Hua (PSDN) KLG] [OCBC BANK: 7051087097] 4. Upon confirmation, the school will issue a receipt and candidate index number via email. 	



3. Details of Entrance Examination:

Entrance Examination Timetable				
Date: August 21, 2021 (Saturday)			Registration time: 07:30 a.m.	
08:00 - 08:50 a.m.	08:50 - 09:40 a.m.	09:40 - 10:30 a.m.	11:00 - 11:50 a.m.	11:50 - 12:40p.m.
Chinese Language	English Language	Bahasa Malaysia	Mathematics	Science

- (a) Venue: The school hall or classrooms (to be revised from time to time)
- (b) Examination scope: Based on Standard 6 level.
- (c) Notes for candidates:
 - i. Refer to the official website for seating arrangement before the examination.
 - ii. Required to wear primary school uniforms.
 - iii. Enter the examination venue according to the candidate index number.
 - iv. Required to bring own 2B pencils plus other stationery and not allowed to borrow from each other.
 - v. If found cheating, the examination paper shall be considered void and shall not be disputed further.

4. Announcement of results:

- (a) The admission list will be announced on the official website on August 23, 2021 (Monday) 9:00a.m. and through email notification.
- (b) We do not entertain enquiries pertaining to examination results.

5. Payment of registration fee: (All fees paid are not refundable or transferrable)

- (a) Dates for registration: August 23, 2021 (Monday) to August 25, 2021 (Wednesday).
- (b) Registration is open online till the quota is full.
- (c) Upon completing the payment procedures online, the school will issue a receipt and student ID by email.



6. List of Registration Fees:

Year	Year End Tutoring Fee	Registration Fee (RM)	School Development Fund (RM)	PIBG Annual Donation (RM)	Total (RM)
Intervention	300	1250	300	50	1900
Junior 1	-	1250	300	50	1600

7. Tuition Fees for the year 2022:

Year	Registration fees RM	Jan RM	Feb RM	Mar RM	Apr RM	May RM	Jun RM	Jul RM	Aug RM	Sep RM	Oct RM	Total RM
Intervention	1900	460	460	460	460	460	460	460	460	460	460	6200
Junior 1	1600	320	320	320	320	320	320	320	320	320	320	4800

8. Hostel Students: Accommodation for Outstation Students.

Items	Registration Fee for Hostel RM	Accommodation Fee 【Semester 1】 RM	Deposit RM	Tutoring Fee 【Semester 1】 RM	Total RM
Fees	450	780	200	500	1930

- (a) Accommodation fee: 1 year (RM1560): to be paid in two installments.
[First installment is payable at the time of registration, while second installment will be divided into 10 payments]
- (b) Deposit: To pay once only and will be refunded at the end of the year. Those who drop out halfway or are ordered to leave the hostel will not be refunded.
- (c) Tutoring Fee: 1 year (RM1000) to be paid in two instalments. [First installment is payable at the time of registration, while second payment to be done in June] (only for Junior 1)

Tuition and Hostel Fees in total: (Based on Junior 1)

Fees	Registration Payment RM	Jan RM	Feb RM	Mar RM	Apr RM	May RM	Jun RM	Jul RM	Aug RM	Sep RM	Oct RM	Total RM
As per Section 6	1600	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	1600
Hostel Fees	1930	405	405	405	405	405	405	405	405	405	405	5980
Tuition Fees	-	320	320	320	320	320	320	320	320	320	320	3200
Total	3530	725	725	725	725	725	725	725	725	725	725	10780

Notes: The Hostel fees include accommodation fees for the second half of the year, meal costs [lunch and dinner], and laundry fees.



巴生中華獨立中學

SEKOLAH MENENGAH CHUNG HUA (PSDN.) KLANG



ISO 9001:2015 Certified



9. Orientation: It is compulsory for anyone who is registered as a student of the school.

Date and Time	30/12/2021 (Thursday) and 31/12/2021 (Friday) 08:00 a.m. – 05:30 p.m.	
Events	Date and Time	Venue
Hostel student's Registration Time	29/12/2021 (Wednesday) 01:00 p.m. – 04:30 p.m.	Ground Floor of Academic Building
Students' Registration Time	30/12/2021 (Thursday) 07:30 a.m. – 08:00 a.m.	School Canteen
Parent's Interaction Session	31/12/202 (Friday) 04:00 p.m. – 05:30 p.m.	School Hall

10. The school reserves the rights to make amendments deem necessary to these admission guidelines.

Revised date: 20210610